
Referat af bestyrelsesmøde afholdt 10. august 2020 
 

Tilstede: Yvonne Martens, Irma Hjelmager, Michael Sørensen og Helena Waldhauer 

Referent: Formand Helena Waldhauer 

 

På mødet blev drøftet Jørgens brev til os, vedrørende forskellige ting. Bestyrelsen har angivet svar 

under hvert punkt. Derudover drøftede bestyrelsen den fremtidige sammensætning, samt 

problematik omkring trampoliner, som vi valgte at tage videre til mødet næste dag 

 

Skure 

Enig i udbud, men finansieringen er vi mere interesseret i, da vi ikke vil have mere underskud. 

 

Legeplads 

Vi vil ikke have en sandkasse, ingen klatrevæg eller basketbane. Vi vil gerne have 2 nye legehuse, 

samlet borde og bænke i et areal mv. jf. forslag. Vi vil kun have det, der kan lade sig gøre inden for 

de kr. 46.000, fordi vi vil ikke have mere underskud.  

 

Spørgsmål vedrørende Q og A gennemgangen: 

Vi vil gerne have mere at vide om, hvordan planen for udskiftning af vinduer og døre skal være. Du 

skriver skubbes nogle år – hvor mange? Hvor mange penge skal bruges? Bliver der en gennemgang 

med beboerne? Bliver der stadig skiftet ved behov eller? 

 

 


